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Inleiding 
 
Zoals u weet is de woningnood groot in Enschede en word er van ouders verlangt dat zij hun kinderen 
langer in huis houden. 
Nu zijn wij geattendeerd door op een programma  van de gemeente en Incluzio genaamd onder de 
pannen en hier bieden wij aan dat je voor een jaar een zogenoemd hospita-verhuur met als koptekst 
van woningnood tot aan huisgenoot. 
“Zo kunnen huurders een gemeubileerde kamer huren in een huiselijke sfeer en kunnen verhuurders 
wat extra inkomsten en gezelschap in huis krijgen” 
Iedereen kan meedoen zelfs met een uitkering of AOW zonder gekort te worden!....... 
Het klinkt allemaal heel nobel: "Onder de Pannen", een project waarbij Enschedeërs tijdelijk een 
kamer kunnen verhuren aan stadsgenoten die door pech hun woning zijn kwijtgeraakt.  Maar als we 
dieper kijken, zien we dat dit project bol staat van de ongelijkheid en willekeur. 
Waarom mogen mensen geen kamer verhuren aan hun eigen familieleden?  Waarom worden alleen 
bepaalde groepen geholpen, terwijl anderen buiten de boot vallen?  En wie controleert eigenlijk wie er 
in deze kamers terechtkomen?  Het lijkt erop dat de gemeente met dit project vooral bezig is met het 
creëren van schijnoplossingen, terwijl de echte problemen op de woningmarkt blijven bestaan, stop 
met dit soort halfbakken projecten die meer vragen oproepen dan antwoorden geven.  Investeer in 
echte oplossingen voor de woningnood en zorg ervoor dat alle Enschedeërs. 
Hierop heeft de PVV de volgende vragen. 
 

1. Waarom is het binnen het "Onder de Pannen" project niet toegestaan om een kamer te 
verhuren onder dezelfde voorwaarden aan directe familieleden?, terwijl dit juist een logische 
en veilige oplossing zou kunnen zijn. 

2. Is het college het met ons eens dat dit door de burgers niet begrepen en geaccepteerd wordt? 
3. Hoe waarborgt de gemeente dat de selectie van huurders eerlijk en transparant verloopt, en 

dat er geen sprake is van vriendjespolitiek of bevoordeling van bepaalde groepen? 
 
 


